

ភពផែនដី

តំបន់គ្មាននុយក្លេអ៊ែរ!

ភពផែនដីគ្មានថាមពលនុយក្លេអ៊ែរ
អាវុធ ការជំរុញ កាកសំណល់...



គ្មានការអត់ឱនចំពោះថាមពលនុយក្លេអ៊ែរ អាវុធ ការជំរុញ ការខ្វះខ្លាយ !

ថាមពលនុយក្លេអ៊ែរជាអ្នកផ្តល់ថាមពលចប់! ស្ថានីយ៍ថាមពលនុយក្លេអ៊ែរត្រូវបានរុះរើ! ថ្មីមិនទាន់សាងសង់ទេ! ការលេច
ធ្លាយថាមពលនុយក្លេអ៊ែរ បំពុលខ្យល់ ទឹក ដី បណ្តាញអេកូទាំងមូល និងសង្វាក់អាហារ! ស្លាប់មើលមិនឃើញ វាធ្វើឱ្យ
គ្រប់យ៉ាងឈឺ រួមទាំងមនុស្ស។ ម្ចាស់ស្ថានីយ៍ថាមពលនុយក្លេអ៊ែរ ប្រតិបត្តិករ និយោជិត (អ្នកគ្រប់គ្រងឡើងលើ) ត្រូវ
ទទួលខុសត្រូវ៖ កាត់ទោសពីបទកំរាមកំហែងដល់ការរស់រានមានជីវិតរបស់មនុស្ស ការបំផ្លិចបំផ្លាញបរិស្ថាន ការកំរាមកំហែង
ដល់ការរស់រានមានជីវិតរបស់សត្វ និងបន្លែ! ពួកគេទទួលបាន MS R7 !

អាវុធនុយក្លេអ៊ែរត្រូវបានរឹបអូស និងបំផ្លាញចោល។ ក្រុមហ៊ុនផលិតត្រូវបានបិទ! ការស្រាវជ្រាវ និងបច្ចេកវិទ្យាអាវុធ
នុយក្លេអ៊ែរ ចប់ហើយ!



ចងចាំការវាយប្រហារលើមនុស្សជាតិ ចងចាំជនស៊ីវិលស្លូតត្រង់នៃ 'Hiroshima/
Nagasaki'

អ្នកវិទ្យាសាស្ត្រនុយក្លេអ៊ែរ ក្រុមហ៊ុនផលិត ស្តុកទុកយោធាដោយប្រើពួកវា

1 ព្រះ 1 សេចក្តីជំនឿ 1 សាសនា ចក្រ អាណាព្យាបាល អាណាព្យាបាល www.universecustodianguardians.org

ទទួលខុសត្រូវ៖ កាត់ទោសពីបទគំរាមកំហែងដល់ការរស់រានមានជីវិតរបស់មនុស្ស ការបំផ្លិចបំផ្លាញបរិស្ថាន ការគំរាមកំហែងដល់
ការរស់រានមានជីវិតរបស់សត្វ និងបន្លែ! ពួកគេទទួលបាន MS R7 !

ការជំរុញនុយក្លេអ៊ែរ ខណៈរៀបដឹកជញ្ជូនបញ្ចប់! ក្រុមហ៊ុនផលិតកម្ម
បិទហើយ! ការស្រាវជ្រាវ និងបច្ចេកវិទ្យាជំរុញនុយក្លេអ៊ែរ ចប់ហើយ! Nu-clear propulsion scientists, engineers,
manufacturers, operators, owners,
ត្រូវទទួលខុសត្រូវ៖ កាត់ទោសពីបទគំរាមកំហែងដល់ការរស់រានមានជីវិតរបស់មនុស្ស ការបំផ្លិចបំផ្លាញបរិស្ថាន - ផ្លូវចិត្ត ការ
គំរាមកំហែងដល់ការរស់រានមានជីវិតរបស់សត្វ និងបន្លែ - បន្លែ! ពួកគេទទួលបាន MS R7 !

កាកសំណល់នុយក្លេអ៊ែរពុលខ្យល់ ទឹក ដី ខ្សែសង្វាក់អេកូទាំងមូល និងសង្វាក់អាហារ! ស្លាត់មើល
មិនឃើញ វាធ្វើឱ្យគ្រប់យ៉ាងឈឺ រួមទាំងមនុស្ស។ ប៉ុន្តែគ្រោះថ្នាក់បំផុត វាបង្កើតការផ្លាស់ប្តូរ រួមទាំងការផ្លាស់
ប្តូរ DNA របស់មនុស្ស! មនុស្សដែលទទួលខុសត្រូវចំពោះកាកសំណល់នុយក្លេអ៊ែរ



គឺជាឧក្រិដ្ឋជននៃប្រភេទដ៏អាក្រក់បំផុត។ ការស្តារនីតិសម្បទាពិសេសគឺ
សាងសង់កន្លែងដែលកាកសំណល់ត្រូវបានរក្សាទុក។ ឧក្រិដ្ឋជនទទួលខុសត្រូវ
រស់នៅជាមួយកាកសំណល់៖ MS R7 !



ចង់ឱ្យភពផែនដីក្លាយជាតំបន់គ្មាននុយក្លេអ៊ែរ? អ្នកត្រូវតែ
សកម្ម ចេញទៅក្រៅ ហើយប្រាប់មនុស្សឱ្យដឹង (មិនប្រើហិង្សា)។
អ្នកទាមទារឱ្យភពផែនដីក្លាយជាតំបន់គ្មាននុយក្លេអ៊ែរ!

ទាក់ទងគ្រប់ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយ អ្នកនយោបាយធ្វើបាតុកម្ម សុំត្រូវមកពិភាក្សា
ជាមួយកុមារ។

